

Chung Cheng High School (Main)
Secondary 1 Registration (20 December 2018)

Dear Year 2019 Secondary 1 Students and Parents,

Welcome to the Chung Cheng family!

All Secondary 1 students are to report to their Secondary School for Sec 1 Registration on 20 December 2018. It will be held at level 2 of Haoran Building (School Hall) from 8.30 to 10.30 am. Please refer to the school map attached.

Please note that:

1. Students are to bring along their EZ-Link Card, Student Pass or Passport for the Sec 1 Registration.
2. There are limited parking spaces in school. Cars will not be permitted to enter the school once all parking lots are filled. No parking is allowed along Goodman Road. You may choose to park at the nearby HDB housing estates.
3. If you are taking the MRT, please alight at Dakota Station (CC8). You may enter the school via the school back gate, which will be opened from 7 am to 1 pm on 20 December 2018.
4. There will be no Parents' Meeting on 20 Dec 2018. The Principal's welcome address will be held during the Secondary 1 Parents-Teachers Conference on 12 Jan 2019 (Sat).

Chung Cheng High School (Main)

Step-by-Step Guide

Step 1	Check for your Registration Counter (A to J) at level 1 of Haoran Building (School Canteen). Names of students are arranged in alphabetical order.
Step 2	Proceed to level 2 of Haoran Building (School Hall). <ul style="list-style-type: none">• Proceed to <u>your respective registration counter</u> to get a registration folder and a queue number.• Please get the following ready: Child's NRIC, Child's mobile number, medical/physical or special needs, dietary needs; Parents' contact numbers and availability on Sat 12 Jan morning to attend the Parents' Briefing.• All essential information is included in the folder. You may wish to read the documents while waiting for your number to be called.
Step 3	Proceed to your respective Registration Counter when your queue number is called upon. There will be Student Guides to assist you.
Step 4	Please note: <ul style="list-style-type: none">• Purchase of books – Level 1 of Haoran Building (School Canteen), 8am to 1pm• Purchase of uniform – Level 1 of Hongdao Building - level 1 (Girls) or level 2 (Boys), 8am to 1pm

This is the end of the Secondary 1 Registration. We thank you for your patience and co-operation.

中正中学（总校）
中一新生注册日（2018年12月20日）

致： 2019年度中学一年级新生与家长

欢迎加入中正（总校）大家庭！

所有中正（总校）中一新生必须于2018年12月20日到校报到。中一新生注册活动从上午8时30分至10时30分于浩然楼黄庆昌堂举行。请看附图。

请注意以下事项：

1. 学生必须携带学生乘车卡（EZ-Link Card），学生证或护照到校报到。
2. 校园内的停车位有限，校内停车位一旦停满以后，车辆将不能驶入校园。由于月眠路（Goodman Road）禁制停放车辆，您可选择在附近的组屋区停车。
3. 如果您乘搭地铁，请在达科达站（CC8）下车。您可从学校后门进入校园。该校门会在当日从上午7时至下午1时开放。
4. 12月20日当天，学校将不举行家校会议。我校校长将于2019年1月12日的中一年级家校会议上与中一新生的家长见面，并致欢迎词。

中正中学（总校）

中一新生注册四步骤

一	到食堂（浩然楼一楼）查看所属的报到柜台（Reporting Counter A – J）。学生姓名将以英文名字排序。
二	到黄庆昌堂（浩然楼二楼） <ul style="list-style-type: none">• 向学生接待员索取轮候号码与装有相关文件的文件夹。• 所有重要信息与资料都可在文件夹内找到。您可在轮候时阅读这些资料。
三	轮到您的号码时，请移步至 报到柜台 。我们的学生会协助您。
四	请注意： <ul style="list-style-type: none">• 购买课本 – 浩然楼，食堂（营业时间：上午8时至下午1时）• 购买校服 – 弘道楼，一楼（女生）/ 二楼（男生）（营业时间：上午8时至下午1时）
中一新生注册活动至此结束，我们感谢您的耐心与合作。	

